
Møde i Skolebestyrelsen Mødetidspunkt: Onsdag, den 23. februar 2022  
kl. 19.00- 21.30.  
 

Deltagere: Charlotte Kirk Elkjær, Lotte Gyldenvang, Johanne 
Grøndahl Glavind, Sine Askov Møller, Sidsel Svendsen, 
Louise Borgholm, Mads Spanggaard, Anne-Marie 
Andersen, Christian Schønning Hansen, Martin 
Schaumann, Mikael Bønding, Laila Christensen, Jeppe 
Fly-Kristensen, Johanne Søndergaard, Zagros Khalil 
 

Mødeleder: Charlotte Kirk Elkjær 

Afbud:  Sine Askov Møller, Lotte Gyldenvang, Johanne 
Grøndahl Glavind 

Referent: Mikael Bønding 
 

Sted: Personalerum NES 
 

 

Dagsorden  Bemærkninger & referat 

 

1 
Formalia 

19:00  
- 

19:10 

Godkendelse, v. formanden 

• Dagsorden 

• Referat af mødet den 25. januar 

• Underskrift referat  
 

 
Konklusion: De seneste 2 referater ikke 
underskrevet. Bliver taget med på næste 
møde til underskrift. MAS 
 

Tema- og debatpunkter (ca. 19.10 – 21.00) 

2 
19:10  

- 
19:20 

Nyt fra Elevråd 
 

Sagsfremstilling: 
 

• Elevrådet undrer sig over at buskene 
på legepladsen er blevet klippet helt 
ned. 
Rødderne er ”farlige” og de synes at 
det er grimt. Børnene plejer at lege i 
buskene.  
Hvorfor/hvornår er det blevet 
besluttet? 
Svar: Det er noget der er blevet 
besluttet af pedellerne og de 
beklager at de ikke fik det vendt 
inden det blev besluttet. 
Sket er sket. Vi håber buskene vokser 
hurtigt op igen og er ekstra obs på at 
det ikke sker igen. 

• Udearealerne generelt, er et 
opmærksomhedspunkt.  

• Legepatruljen skal etableres. Har 
været forhindret grundet Covid 
restriktioner. 



• Lille elevråd bliver etableret/ 
genoplivet snarest. Personalefravær 
grunden til at det ikke er etableret 
endnu. 

• Galla blev aflyst. Opfordring til at det 
ikke bliver elevrådets opgave at 
arrangerer denne Galla 
fremadrettet. Etabler et Galla udvalg. 

• Valg til elevrådet kommende skoleår: 
Elevrådet arbejder på at gøre 
valgprocessen synlig, sjov og 
nærværende. 

 

3 
19:20 

- 
19:35 

 

Budget – Regnskabsanalyse (MAS) 
 
Se bilag  
 

Sagsfremstilling: 
MAS/YMBØ fremstiller budgetforslag for år 
2022. Se bilag. 

• Der gøres p.t. en indsats for at få 
ressourcer til Mallinggaards 
bygningsudgifter, rengøring m.v.. 
Bygningen ligger på en anden 
matrikel end skolens og skal derfor 
tilgodeses med selvstændigt budget 
til dette.  

• Inklusionspuljen er i minus, det skal 
italesættes for skolechef/ Søren 
Buch. Muligheden for hjælp fra 
Fagsekretariatet til at vende 
udviklingen bliver undersøgt. 

• Kan kantinedriften effektiviseres/ 
blive mindre omkostningstung. Vi 
undersøger mulighederne 
 

Ledelsen handler på ovenstående og lykkes 
vi med et – eller flere af initiativerne, kan 
det være medvirkende til at skabe luft i 
økonomien til nogle af de nødvendige tiltag 
og forbedringer budgettet p.t. ikke giver 
mulighed for. 
 
 
Konklusion:  
Budgettet vedtaget. 

3 
19:35 

- 
20:00 

Kompetenceplan (JFK) Sagsfremstilling: 
JFK gennemgår oplæg: 
Vi har kompetencerne, men mangler 
ressourcer til at sætte dem virksomt i spil 
uden at det går ud over basis bemandingen. 
Ledelsen kigger videre på hvordan vi kan 
omsætte/udnytte kompetencerne med de 



ressourcer der er til rådighed p.t. 
 

 Pause  

4 
20:15 

- 
21:00 

 

Digital Dannelse (JFK) Sagsfremstilling: 
Overvejelser : 

• Hvordan klæder vi børnene bedst på til 
at begå sig på de digitale medier? 

• Struktur/ arbejdsmetoder etc.. / gemme 
filer/ mapper kunne være en del af 
strategien 

• Hvordan tænker vi forældrene ind i 
strategien? 

Konklusion:  
Mål: Plan for digital dannelse / tiltag fra 0. – 9. 
klasserne.  

• Beskrivelse af nuværende tiltag 
påbegyndes. Indsamling af viden blokvis 
i fh.t. nuværende praksis samt dialog 
om yderligere tiltag. 

• Hardware: Der er afsat midler på 
nuværende budget til indkøb/ leasing af 
nye maskiner. 
Overvejelse: Kunne vi indføre ”Bring 
your own device” allerede fra 4. – 5. 
klasse? Det bliver praktiseret f.eks. på 
Mølleskolen i Ry.  

• Fritidsdelen har snart en beskrivelse klar 
vedrørende brug af digitale devises samt 
en beskrivelse af nogle af de 
pædagogiske overvejelser der ligger bag 
praksis.  Bestyrelsen havde i den 
forbindelse en god dialog om artiklen 
der var vedhæftet dagsordenen som 
inspiration og der var en bred 
anerkendelse af det arbejde der udføres 
i fritidsdelen og de bestræbelser der 
gøres for at finde en ”fornuftig” 
balanceret tilgang til børnenes/ de 
unges interesse for det digitale univers. 

Orienteringspunkter (21:00 – 21.30) 
 

5 
21:00 

… 

Nyt fra ledelsen 
Valg til skolebestyrelse 
 

 

• YJK udsender information om 
kommende valg til bestyrelsen. 
D. 25/4 afholder bestyrelsen 
årsmøde.  

• Peter Bech er blevet ansat som ny 
skolechef i Skanderborg kommune. 

• Orientering om skoletrafiktest brev 
til bestyrelsen. 

 
 



6 Evt.  Charlotte: Fredag op til vinterferien: Nogle 
havde aktivitetsdag andre ikke. Hvorfor? 
Plejer at være fastelavnsafholdelse, men 
den er flyttet i år til efter vinterferien. 
Fremover ikke noget problem, da det bliver 
planlagt som ”en særlig dag” for alle. 

7 Meddelelser, herunder kort orientering fra 
 

Formand:  
 
Skoleleder:  
 
Andre:  
 

 
 

 
 


